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论文题目Dissertation Title                                                 
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填 表 说 明

1. 本表内容须真实、完整、准确，表中有关统计情况要与所填内容一致。

2. “学位类别”名称：学术型学位填写哲学博士、教育学博士、理学博士、工学博士、农学博士、医学博士、管理学博士，哲学硕士、经济学硕士、法学硕士、教育学硕士、文学硕士、理学硕士、工学硕士、农学硕士、医学硕士、管理学硕士等；专业学位填写工程博士、工程硕士、工商管理硕士（MBA）、金融硕士、应用统计硕士、翻译硕士、应用心理硕士、农业推广硕士、工程管理硕士、公共管理硕士、药学硕士等。
3. “学科（专业）”名称： 学术型学位填写“二级学科”全称；专业学位填写“培养领域”全称。
4. 表中发表论文、专著、获得的科研成果奖励、专利情况：应填写在学期间所发表和获得的情况。

5. “作者、获奖者、获专利者列表”栏和发表论文“作者列表”栏：作者、获奖者、 获专利者排名在前5名的情况下填写此栏。

6. “发表论文”应是反映学位论文工作成果的文章，包括“已发表论文”、“已正式接收论文”，“未正式接收的论文”不填入表内 。

7. 发表论文“刊物类型”选择其一：包括“国内刊物”、“国际刊物”、“国内会议”、“国际会议”。

8. 发表论文“收录情况”选择其一 ：包括 “SCI收录”、“EI收录”、“ISTP收录”、“SSCI收录”、“CSCD收录”、“核心刊物”。

9. “学位课程”：包括“公共学位课”、“专业学位课”，如为补考成绩，请在学位课程名称后用“*”注明。

10. “非学位课程”：包括“公共选修课”、“专业选修课”，如为补考成绩，请在非学位课程名称后用“*”注明。

11. “论文关键词”：填写3-5个关键词，每词用“，”隔开。
Instructions
1. Please fill in the form truly, completely and accurately in accordance with involved statistics.

2. “Degree Category” can be divided into Academic Degrees and Professional Degrees. 

For Academic Degrees, please fill as follows: Doctor of Philosophy, Doctor of Education, Doctor of Science, Doctor of Engineering, Doctor of Agricultural Science, Doctor of Medicine, Doctor of Management, Master of Philosophy, Master of Economics, Master of Laws, Master of Education, Master of Literature, Master of Science, Master of Engineering, Master of Agricultural Science, Master of Medicine, Master of Management, etc.
For Professional Degrees, please fill as follows: Doctor of Engineering, Master of Engineering, Master of Business Administration (MBA), Master of Finance, Master of Applied Statistics, Master of Translation, Master of Applied Psychology, Master of Agricultural Extension, Master of Engineering Management, Master of Public Administration, Master of Pharmacy, etc.
3. “Subject (Major)”: for Academic Degrees, fill in the full name of its sub-discipline; for Professional Degrees, fill in the full name of the specific degree title.
4. Published papers, monographs, awards for scientific research achievements and patents refer to those published or obtained during study in UCAS.
5. For the “List of Authors, Award or Patent Winners” and “List of Authors” of the paper published, please only fill in this column when you rank among the top 5 of the authors’ or prize/patent winners’ list.
6. “Published Papers” are papers reflecting the progress of the dissertation, including Papers Published and Papers Formally Accepted. Papers Not Formally Accepted should not be listed in the form.
7. “Type of Publication” includes “Chinese Journal”, “International Journal”, “Chinese Conference” and “International Conference”.
8. “Inclusion” includes “SCI”, “EI”, “ISTP”, “SSCI”, “CSCD” and “Core Journal”. 
9. “Degree Course” include “Public Degree Course” and “Professional Degree Course”. If there is any make-up examination score, please indicate with “*” after the name of the course.
10. “Non-Degree Course” include “Public Optional Course” and “Professional Optional Course”. If there is any make-up examination score, please indicate with “*” after the name of the course. 
11. “Key Words”: fill in 3 to 5 key words with comma in between.
	姓名Name
	
	性别Gender
	
	照片Photo
（一寸免冠）
(One-inch bareheaded)

	出生日期
Date of Birth
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（限外国留学生、港澳台学生填写）
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Date of Enrollment
	          年    月
         (Year/Month)
	学习年限
Length of Study
	年
Year(s)    
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	在学期间受过何种奖励或处分
Rewards or Punishment 
During Study in UCAS
	 申请人（签字）Applicant (Signature)：                    
     年    月    日(Year/Month/Date)         


注：同等学力人员“入学日期”填写“资格审查通过日期”。在职专业学位人员“入学日期”填写“正式录取日期”。 Note: Students with the equivalent education need to fill in the date of qualification check for the Date of Enrollment. In-service students for professional degrees need to fill in the date of official enrollment for the Date of Enrollment.
在 学 期 间 发 表 论 文 情 况 Summary of Published Papers During Study in UCAS
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Title of paper
	刊物名称
Name of Publication
	刊物类型
Type of Publication
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List of Authors
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	统计情况
Papers in Total
	国内刊物
Included in Chinese Journal
	
	国内会议
Included in Chinese Conference
	
	SCI收录
Included in SCI
	
	ISTP收录
Included in ISTP
	
	EI收录
Included in EI
	

	
	国际刊物
Included in International Journal
	
	国际会议
Included in International Conference
	
	SSCI收录
Included in SSCI
	
	CSCD收录
Included in ISTP
	
	核心刊物
Included in Core Journal
	

	
	已发表论文总数
Papers Published
	
	已正式接收论文总数
Papers Not Yet Published but Formally Accepted
	


                                                 审核人Reviewer（签字Signature）：                 年     月     日(Year/Month/Date)
在学期间出版专著、获得科研成果奖励及有学术价值专利等情况
Published Monographs, Awards for Scientific Research Achievements and Academic Patents During Study in UCAS

	专著、科研奖励、专利名称
Name of Monographs/Awards for Scientific Research/Patents
	出版社、设奖部门、
专利类型及专利号
Press/Awarding Department/
Patent Type and Number
	出版专著、获得奖励、专利时间
Date
	排名
Your Ranking
	作者、获奖者、获专利者列表
List of Authors, Award and Patent Winners     
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Patent
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Provincial  and Ministerial Award
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	在学期间其他科研成果（包括完成的实际项目、编写高质量的案例、专题研究报告、调查报告、翻译文章、参与科研课题等）：

Other scientific research achievements (including completed projects, high-quality cases, special topic research reports, surveys, translated papers, participation in research projects, etc.)


                                                       审核人Reviewer（签字Signature）：                 年     月     日(Year/Month/Date)

课程学习及必修环节 Course Study and Compulsory Parts
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Total Credits of Degree Courses
	

	同等学力人员考试情况
Equivalency Students
	全国统考
National Exam
	外语
水平考试
Foreign Level Exam
	语种Language
	
	成绩
Score
	
	考试
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Date
	
	证书编号

Certificate Number
	

	
	
	学科综合　　　水平考试
Comprehensive Level Exam
	学科名称
Subject Title
	
	成绩
Score
	
	考试

日期
Date
	
	证书编号

Certificate Number
	

	
	中国科学院大学统一组织
Organized by UCAS
	学科综合

考试名称
Comprehensive Exam Title
	
	成绩
Score
	
	考试时间
Date
	

	必修环节
Compulsory Parts
	开题报告
Dissertation Proposal
	时间
Date
	年     月     日
(Year/Month/Date)
	成绩
Score
	

	
	中期考核
Interim Report
	时间
Date
	年     月     日
(Year/Month/Date)
	成绩
Score
	

	
	学术报告及社会（专业）实践
Academic Report and Social (Professional) Practice
	成绩
Score
	

	研究生管理部门意见Comments from Institute/Department
	审核人Reviewer（签字Signature）：                 

研究生部或院系（盖章）Institute/Department (Stamp)
年     月     日(Year/Month/Date)


	学位论文题目 Dissertation Title：



	论文关键词
（3－5个关键词）
Key Words (3－5)
	
	论文字数
Total Number of Words
	

	论文类型
Nature of the Research
	□基础研究Basic Research           □应用研究Applied Research
□综合研究Comprehensive Research   □其它Other

	论文选题来源
Fund Resources
	□973、863项目Project funded by the National Basic Research Program (973 Program) or the National High Technology Research and Development Program of China (863 Program)

□国家社科规划、基金项目Project funded by National Social Science Fund

□教育部人文、社会科学研究项目MOE (Ministry of Education in China) Project of Humanities and Social Sciences

□国家自然科学基金项目Project funded by National Natural Science Fund

□中央、国家各部门项目Project funded by central government and state departments

□省（自治区、直辖市）项目Project funded by provinces (autonomous regions or municipalities)

□国际合作研究项目Research projects with international cooperation          

□与港、澳、台合作研究项目Projects in collaboration with Hong Kong, Macau or Taiwan

□企、事业单位委托项目Project entrusted by enterprises or public institutions

□外资项目Foreign investment project

□学校自选项目Optional projects of university

□国防项目National defense project

□非立项Project not established

□其他Other

	学位论文选题依据和意义 Background and significance of dissertation topic：



	学位论文研究课题所涉及前人的主要研究成果（简要说明）：
Main research results of others relevant to the dissertation topic (brief description)


	论文创新点和主要贡献（简要说明学术贡献或具体解决的实际问题）：

Innovation and contribution (briefly introduce the academic contribution and actual problems that have been settled)



学位论文中文摘要
Dissertation Abstract in Chinese
	


	


学位论文英文摘要（中文摘要的直译）
Dissertation Abstract in English
第一指导教师对学位论文的学术评语及对申请人的综合评价
Comments on the Dissertation and on the Applicant

(By the First Supervisor)
	1.对论文的学术评语（论文选题意义；对文献资料掌握程度；所用资料、实验结果和计算数据的可靠性；论文的创造性成果；综合运用所学理论知识解决实际问题的能力和水平、新见解及应用价值；写作规范化、逻辑性；论文的不足之处等。）
1. Academic comments on the dissertation (significance of the topic; knowledge of the references; reliability of documents, experiment results and calculating statistics; innovative achievements, ability and level of settling actual problems with a comprehensive utilization of theoretical knowledge, new insights and practical values; normalized writing; logicality; the problems and deficiencies; etc.)
2.对申请人的基础理论、专门知识、外语水平、科研能力或行业实践的能力及学风的综合评价等。
2. Comprehensive assessment for the applicant’s knowledge  of  basic  theories  and  special  expertise, foreign language proficiency, ability of scientific research or industry practice, learning attitude, etc.

	

	是否同意答辩（请在相应栏内划“√”） Whether dissertation defense is approved (please tick in the corresponding column)：              □同意Yes       □不同意No
导师Supervisor（签字Signature）：

年     月     日(Year/Month/Date)


第二指导教师对学位论文的学术评语及对申请人的综合评价Comments on the Dissertation and on the Applicant

(By the Second Supervisor)
	1.对论文的学术评语（论文选题意义；对文献资料掌握程度；所用资料、实验结果和计算数据的可靠性；论文的创造性成果；综合运用所学理论知识解决实际问题的能力和水平、新见解及应用价值；写作规范化、逻辑性；论文的不足之处等。）
1. Academic comments on the dissertation (significance of the topic; knowledge of the references; reliability of documents, experiment results and calculating statistics; innovative achievements, ability and level of settling actual problems with a comprehensive utilization of theoretical knowledge, new insights and practical values; normalized writing; logicality; the problems and deficiencies; etc.)

2.对申请人的基础理论、专门知识、外语水平、科研能力或行业实践的能力及学风的综合评价等。
2. Comprehensive assessment for the applicant’s knowledge  of  basic  theories  and  special  expertise, foreign language proficiency, ability of scientific research or industry practice, learning attitude, etc.

	

	是否同意答辩（请在相应栏内划“√”） Whether dissertation defense is approved (please tick in the corresponding column)：              □同意Yes       □不同意No
导师Supervisor（签字Signature）：

年     月     日(Year/Month/Date)


研究生管理部门审定意见
	对申请人思想、学习、工作表现等方面的审查意见，是否同意论文答辩等。
Assessment for the applicant’s performance of study and working, etc.; Whether dissertation defense is approved.
负责人 Director（签字Signature）：
研究生部或院系Institute/Department（盖章 Stamp）

                                             年     月     日(Year/Month/Date)


 Comments from Graduate Administrative Department
学位论文评阅人审核表
Dissertation Reviewer Assessment Form
	评阅人姓名
Name
	专业技术职务
Professional Occupation
	是否博导
Doctoral Supervisor or Not
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Research Area
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	研究所学位评定委员会审核意见：
Comments from Academic Degree Evaluation Committee of Institute
                                         研究所学位评定委员会（公章）
Academic Degree Evaluation Committee of Institute (Stamp)
                                           年    月    日(Year/Month/Date)



学位论文答辩委员会成员审核表
Dissertation Defense Committee Assessment Form
	答辩委员会成  员
Members
	姓  名
Name
	专业技术
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Professional Occupation
	是否博导Doctoral Supervisor or Not
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Research Area
	工作单位
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	研究所学位评定委员会审核意见：

Comments from Academic Degree Evaluation Committee of Institute
                                         研究所学位评定委员会（公章）
Academic Degree Evaluation Committee of Institute (Stamp)
                                           年    月    日(Year/Month/Date)
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